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Närvarande
Emelie Schlyter (Ordförande)
Samuel Weber (Sekreterare)
Lina Ericsson (Näringsliv)
Josefin Lagerquist (Aktivitet)
Leo Nenzén (Kultur och utbildning)
Saga Madisson (Mentorskap)
Daniel Nestor (Idrott)
Alicia Khoury (PR)
Sarah Dorenius (General)
Lisa Andersson (General)
Sofia Nordberg (Sånganförare)
Måns Bergenheim (Idrott)
Hanna Magneryd (General)
Ellen Gisslegård (General)

Frånvarande
Mille Rensvik (General)
Malva Lewerin (Skattmästare)
Matilda Nilsson (Näringsliv)
Albin Pöppel (General)
Tilda Gustafsson (Kultur och utbildning)
Bartosz Stroinski (General)
Taiyo Nohira (PR)
Felix Boström (Mentorskap)
Ingrid Raisis (Vice ordförande)
Alice Eyre (Fotograf)
Lars Ljungberg (Aktivitet)

1. Mötets öppnande
Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia
a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att
- välja Emelie till mötesordförande
- välja Samuel till mötessekreterare
- välja Daniel och Ellen till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 11 december på mail.
Styrelsen beslutar att

- godkänna kallelsen



c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att
- godkänna dagordningen

3. Verksamhets- och likabehandlingsplan
a) Genomgång
Vi går först igenom verksamhetsplanen för varje utskott. Sedan går vi igenom
likabehandlingsplanen och vad vi behöver förbättra. Behöver jobba mer med att informera
medlemmar om var de kan vända sig. Ett förslag är att införa ett anonymt formulär för alla
Samvetare. Det måste också finnas fler möjligheter för medlemmar att önska aktiviteter. Vi
behöver också skapa en mall för hur förtroendevalda ska svara medlemmar som rapporterar
policybrott.

4. Kollegium
a) Lägesrapport
Föreningskollegiet ska hållas i mars eller april, majkollegiet någon gång i maj. Vi behöver
kalla till dem minst tre veckor innan.

b) Utlysa poster
Det behövs revisorer och en valberedning inför kollegierna. Ordförande föreslår att vi ska
utlysa revisorer och valberedning redan nu, då det hade varit bra att välja in dem på första
eller andra mötet nästa år.

5. Projektgrupper
a) Spex
Det var kul att göra ett större spex, är sugna på att spexa mera. Hoppas på att få vara med på
mer engagemang till nästa termin. Ett förslag är att göra en spexsittning. Spexgruppen
kommer vara mer med på insparken.

b) Merch
Sålde 14 mössor, men beställde in 25 mössor. Ska säljas till skidresan och under insparken.

c) Examensceremoni
Det verkar rulla på.

d) Övrigt
—

6. Ordförande har ordet
a) Lägesrapport
Var på första mötet med studentrepresentatstyrelsen vid kulturgeografiska institutionen. Hade
ett till möte med SSR som gick lite bättre. Väntar på avtal från Sejfa. Presidiet godkände



kostnaden för att beställa mössorna. Pratade om Samvetardagen med vice ordförande och
generalerna. Har också tagit fram en budget för insparken med Malva och generalerna.

7. Vice ordförande har ordet
a) Lägesrapport
Hälsar god jul, ska börja boka lokaler för Samvetardagen den här veckan.

8. Sekreterare
a) Lägesrapport
Har fixat lite med eBas så det ser lite snyggare ut när man blir medlem hos oss. Ska skicka ut
ett mail till alla medlemmar med en länk så att de kan registrera sig i eBas.

b) Medlemssystem
Det blir kaosigt att ha flera medlemssystem. Ska kolla med kåren om de kan vara med på
inskrivningen, så att de löser rekryteringen av nya medlemmar till eBas. Ska också maila
kåren och fråga när vårt avtal med dem började gälla, då det inte framkommer i avtalet.

9. Ekonomi
a) Lägesrapport
Malva är inte här, men Emelie tillägger att kostnaden för insparken måste sänkas som det ser
ut nu.

b) Långsiktig finansiering av sångböcker
Budgeten för insparken är gjord så att man betalar för kostnaden av en sångbok i sitt
invigningspass.

10. Generaler
a) Lägesrapport
Håller på att jaga offerter till invigningsgasquen, behöver hitta någon som är billigare än
alternativet som finns just nu. Generalvideon håller på att spelas in. Temat på insparken är
släppt till faddrarna, så lagen väljer lagtema på onsdag. Samuel och Sarah ska på Trygga
Insparkar workshop på onsdag.

11. Idrott
a) Lägesrapport
Ska kika på hur man gör för att lägga in medlemmar i SAIF, så att vi kan söka LOK-stöd.
Hade skridskor igår och klättring kommer ske i januari.

12. Näringsliv
a) Lägesrapport
SSR höll i en gästföreläsning om CV-skrivning och LinkedIn. Har börjat maila för spons till



påsarna samt beställt påsar, styrelsetröjor och mössor.

13. Kultur- och utbildningsutskottet
a) Lägesrapport
Blickar framåt mot nästa termin, ska planera inför den.

b) Mentorskap
Ansökan är ute för nya mentorer inför nästa termin.

14. Aktivitetsutskottet
a) Lägesrapport
Har haft musikquiz och julsittning, båda gick jättebra.

b) Sånganförare
Taggad på nästa termin.

15. PR
a) Lägesrapport
Ska ha möte med generalerna om hur designen till insparken ska se ut. När designen är klar är
det bara att börja med evenemangsbilder.

16. Nästa möte
8e januari, samma tid och plats

17. Övriga frågor
Ellen frågar när sångböckerna kommer, de ska komma vecka 2.

18. Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Samuel Weber

Justerat av:

Ellen Gisslegård

Daniel Nestor


